
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
24. april 2023 

kl. 17.00-19.00  
 

 
DAGSORDEN 
A. GENERELT (17.00 – 17.05) 

- Godkendelse af dagsorden 
- Punkter til eventuelt 

 
B. DRØFTELSER (17.05 – 18.45) 

• Nyt fra skolen  

- Vi har afholdt emneuge, hvilket der var god evaluering på fra børn og voksne. 

Prøveperioden er så småt i gang, 9. klasses eleverne starter de skriftlige prøver i maj 

måned. Banerne er åben, så mange elever er ude i pauserne. God stemning på skolen. 

- Skaterbanen er færdig, men der mangler en tilladelse fra kommunen til at tage den i 

brug. Reglerne er lavet og formidlet på aula og til elever. Når banen åbnes, sendes det 

ud igen, her tilføjes også en note om forsikring. 

• Budget ved Klaus  

Klaus gennemgår regnskab og budget. Der er overordnet set et akkumuleret overskud i 

regnskabet, som vi afvikler på næste skoleår. Til skolens budget får vi tildelt penge til 6 

kategorier, i alt er tildelt 46.041.387 kr. Vi forventer et budget, hvor vi bruger af 

overskuddet, men stadig går i plus. I Sfo er der overskud, som vi forventer at bruge på at 

ansætte flere ressourcer; pædagogmedhjælper og praktikanter. Vi budgetterer med et 

minus, men med forventning om, at vi stadig går i overskud. Opmærksomhedspunkter: 

timelønsforbrug (vikarer) og reparation af Chromebooks.  

- Kommentarer fra bestyrelse: Ønske fra bestyrelsen om at få indblik i kantinens 

regnskab. Skoleprognose, hvordan kan vi være med til at profilere skolen?  Tage det på 

som punkt på bestyrelsesmøde. Info til forældre om renovering af Chromebooks. 

Hvordan kan vi som skole/forældre bidrage til, at flere elever passer bedre på dem? 

- Budget godkendt af bestyrelsen.  

• Proces om viceskoleleder stilling 
Der bliver opslået to stillinger. En viceskolelederstilling med pædagogisk ledelse af 
afdeling 2 og en pædagogisk leder af specialafdelingen. Begge med forventet opstart d. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

1 august. 

• Mobilpolitik – (orientering om mail fra 4. klasses forældreråd).  

• - 4. årgangs forældreråd har henvendt sig, da der er et ønske om at få ændret 
mobilereglerne, så mobilen ikke er tilladt i nogle af pauserne, og så den låses inde fra 
morgenstunden. Skole ønsker også at få revideret mobilregler, og bestyrelse bakker op. 
Vi beslutter derfor, at punktet er på til næste bestyrelsesmøde, hvor der inden mødet vil 
være tid til at drøfte det med elevråd og medarbejdere. De reviderede regler skal være 
klar til skolestart i august. 

C. Vores arbejdsgrupper (18.45-19) 
- status på Pitten makeover  
- Kunstneren skal snart i gang med at male, derefter kigge vi på møbler og evt. planter til 
kantinen.  
 

 


